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Abstract (en)
[origin: US4789580A] Disclosed is a process to effect a reduction to a desired, constant degree as exactly as possible and to achieve a low surplus
of carbon. The reduction by treatment with carbonaceous reducing agents is effected in such a manner that fine-grained solids, which contain
higher metal oxides, are calcined at 800 DEG to 1100 DEG C. with hot gases in which the solids are suspended. The calcined solids are reduced
at a temperature in the range of from 800 DEG to 1100 DEG C. to form low metal oxides in a stationary fluidized bed, which is supplied with
carbonaceous reducing agents and oxygen-containing gases. The carbonaceous reducing agents are supplied to the stationary fluidized bed at
such a rate so as to reduce the higher metal oxides to low metal oxides, while maintaining the reduction temperature in the stationary fluidized bed
and insuring that the discharged matter has the desired carbon content. The stationary fluidized bed exhaust gas is supplied as secondary gas to
the calcining step, and fuel is supplied to the calcining step at a rate such that the total of the heat generated by the combustion of the fuel and of
the heat suplied by the exhaust gas provides the heat which is required for calcination.

Abstract (de)
Zur Erzielung einer möglichst genauen und konstanten Reduktion und eines geringen Kohlenstoffüberschusses erfolgt die Reduktion mittels
kohlenstoffhaltiger Reduktionsmittel in der Weise, daß höhere Metalloxide enthaltende Feststoffe in feinkörniger Form mit heißen Gasen von
800 bis ll00°C kalziniert werden, wobei die Feststoffe in den heißen Gasen suspendiert werden, die kalzinierten Feststoffe in einer stationären
Wirbelschicht unter Zugabe von kohlenstoffhaltigen Reduktionsmitteln und sauerstoffhaltigen Gasen bei einer Temperatur im Bereich von 800 bis
ll00°C zu niedrigen Metalloxiden reduziert werden, der Zusatz an kohlenstoffhaltigem Reduktionsmittel so bemessen wird, daß die Menge des
zugegebenen Kohlenstoffs zur Reduktion der höheren Metalloxide zu niedrigen Metalloxiden, zur Erzeugung der Reduktionstemperatur und zur
Einstellung des gewünschten Kohlenstoffgehaltes im Austragsmaterial ausreicht, das Abgas aus der stationären Wirbelschicht als Sekundärgas in
die Kalzination geleitet wird und in die Kalzination Brennstoff in einer solchen Menge eingeleitet wird, daß dessen Verbrennung und die durch das
Abgas eingebrachte Wärmemenge die für die Kalzination erforderliche Wärmemenge ergeben.
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